
referat den 20/5 

1.Gennemgang af nyt ordensreglement ang. Kæledyr. 

Forslag med på næste beboermøde. 

2.Timeparkering  max 6 timer. 

Forslag næste beboermøde ,at vi får endnu en gæsteparkering ligeså med tidsparkering. 

3. Vinduer Stationsparken. Orientering til beboerne fra driften vil blive udsendt, da vi ikke får startet op i august 

som lovet. 

4 Lukket punkt. ingen notat 

5  Afventer godkendelse til mindst 50 prs.. Når den foreligger, vil der blive lavet beboeraktivitet i forhold til 

maling af lokaler. 

6. Bestyrelsen har ca. 35000 til div aktiviteter, såsom beboermøde ,kontorartikler og deslignende. Bestyrelsen 

tager stilling til hvad restbeløbet bruges på inden afslutning af regnskabsår. 

Indeværende år er der brugt ca. 500 kr. udover forplejning til beboermøde . 

Bilag fremgår af konto 116/310 beboeraktivitet i regnskabet. 

7 Evt.  

Der kom vi vidt omkring 

Vi diskuterede muligheder for hastighedsdæmpende tiltag i gården da ,nogen besøgende kører rimelig stærk 

ned forbi legepladsen. 

Pullerter kom på banen samt tidslåst bom til gården der er aflåst mellem kl. 20 og kl. 6, og formanden vil tage 

snakken med driften om evt. muligheder. 

Bommen skal være lukket hele tiden, men ku åbnes manuelt i løbet af dagen  

Vi blev ligeså enige om at få plantet æbletræer .de steder hvor der blev fældet træer ved p-pladsen. Der blev 

aldrig plantet nye træer efter fældning . 

Evt. muligheder for vandslange til vanding af vores planterør i stationsparken, som vi selv skal passe. 

Formanden tager snakken med driften ang. etablering og betaling.  

Forslag til udlægning at et stykke vild med vilje bag containergård. Stationsparken. 

Lade noget af græsplænen gro vildt.  

Etablering af bålhytte over grillen  i digterparken 

 


